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Lärarförbundet och Kommunal vill genom denna skrivelse få svar på hur Östermalms SDF i 
samverkan i Förvaltningsgrupp om VP/Budget 2021 tänker sig svara på nämnda fackförbunds 
yrkanden.

Vi fackliga har de senaste åren fått till svar, när vi ställt våra yrkanden, att SDF i samverkan 
inte är juridiskt bundna att svara på yrkandena genom Bifall eller Avslag. Det har önskats av 
både Kommunal och Lärarförbundet.

Därför ställer vi nu frågan: Hur avser Östermalms SDF att svara på yrkandena detta år?

Om vi får samma svar för år 2021 som ovan, så önskar både Kommunal och Lärarförbundet 
att VP/Budget 2021 ska lyftas ur samverkan och begär en separat MBL-förhandling, där 
stadsdelen svarar på de fackliga yrkandena med tydligt Bifall eller Avslag med motivering.
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